
1-7/2012. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. május 31-
én  (csütörtök)  1700 órai  kezdettel  megtartott  közmeghallgatással
egybekötött üléséről.

Az ülés helye: Művelődési Ház nagyterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor
Dominika,  Halbländer  József,  Pálosi  Jánosné,  Szabó  Erika
képviselők (5 fő).

Állandó  meghívottak  részéről: Szép  Katalin  jegyző,  Patocskai  Tibor
alpolgármester

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: Bilinovits  Ferenc  r.őrgy.
őrsparancsnok, Szilvási Zsolt r.zls. körzeti megbízott, Schütz
István  r.  fhdgy.  Bácsalmási  Határrendészet  képviselője,
Tikviczki  Jánosné  a  Bokréta  Egyesület  képviselője,  Vén
Jánosné  a  Három  Generáció  Kunbajáért  Egyesület
képviselője,  Szűcsné  Kiss  Anikó  Zsuzsanna  a  Német
Hagyományőrző  Egyesület  képviselője,  Szabó  László  a
Nyugdíjasok  Egyesületének  és  a  Mozgáskorlátozottak
Egyesületének  elnöke,  Vér  Márton  a  Sportegyesület
képviselője
A lakosság részéről 50-60 fő érdeklődő.  

Előzetesen bejelentette távolmaradását: Tímár Judit alpolgármester, dr.Lovas 
László képviselő (2 fő). 

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén,  a
közmeghallgatáson megjelent meghívottakat és vendégeket. Megállapítja az ülés
határozatképességét, mivel 7 fő képviselő közül 5 képviselő jelen van. 
Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselőt,
amely javaslattal a Képviselőtestület 5 igen szavazattal, egyhangúlag egyetért.



Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

46/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2012.  május  31-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója a Rendőrkapitányság 2011. évi
munkájáról.

     Előterjesztő: Baja Város Rendőrkapitánya

3./ Beszámoló a Határrendészet 2011. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Bácsalmási Határrendészeti Kirendeltség Vezetője

4./  Beszámoló  Kunbaja  községben  működő  Egyesületek  munkájáról,  az
önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról

     a./ Bokréta Művelődés és Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     b./ Három Generáció Kunbajáért Egyesület beszámolója
     c./ Német Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     d./ Nyugdíjasok Egészségmegőrző Egyesülete beszámolója 
     e./ Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete beszámolója
     f./ Polgárőr Egyesület beszámolója
     g./ Sportegyesület beszámolója
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

      Egyesületek képviselői

5./ Beszámoló az Integrált Közösségi Színtér 2011. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Simonné Nógrádi Mária kulturális szervező

6./ Bejelentések 

7./ Egyebek.
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E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok 
     végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatban kérdés,
hozzászólás  nem  hangzott  el,  a  lejárt  határidejű  határozatokról  szóló
tájékoztatást az előterjesztésnek megfelelően javasolja elfogadni. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

47/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója a Rendőrkapitányság 
     2011. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Baja Város Rendőrkapitánya

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  Bilinovits  Ferenc  r.  őrgy-t,  a
Bácsalmási Rendőrőrs parancsnokát, és felkéri a beszámoló előterjesztésére.

Bilinovits  Ferenc  r.  őrgy.  őrsparancsnok: Tolmácsolja  András  István  r.
alezredes,  kapitányságvezető  köszöntését,  aki  más  irányú  elfoglaltsága  miatt
nem  tudott  eljönni  a  közmeghallgatásra.  Bemutatkozott  a  jelenlévőknek,  a
bácsalmási Rendőrőrs vezetője. Röviden ismertette a jelenlévőkkel a beszámoló
tartalmát. Várja a kérdéseket, észrevételeket.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megerősíti  az  elhangzottakat,  pozitív  a
kapcsolat  a  rendőrséggel.  A  gondokat  a  lehetőségekhez  képest  igyekeznek
megoldani.
Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Köszönti  a  választópolgárokat,  a
vendégeket. Nagy a létszámhiány, 9 fő hiányzik. Mik az elképzelések a létszám
bővítésére?

Bilinovits Ferenc r. őrgy. őrsparancsnok: A Határőrséggel közös járőrszolgálatot
szerveznek. Nehéz pótolni a hiányzó embereket. Sok a végzős fiatal, de inkább a
Rendőrkapitányságokat  választják.  Ebben  az  évben  4-5  fővel  gyarapodni
fognak.

Szabó Erika  képviselő: Megerősíti  a  polgármester  által  elmondottakat.  Jó  az
együttműködés és a kapcsolat a körzeti megbízottak. A „Szivárvány” Szociális
Szolgáltató Központ is megérezte a körzeti megbízott hiányát. A jó kapcsolatot
az is mutatja, hogy a körzeti megbízottat meghívják a megbeszéléseikre, jó a
kommunikáció közöttük. Reméli, hogy továbbra is így fog működni, örül az új
körzeti megbízottnak.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: A Rendőrség több éve beszámol  a
munkájáról. Nagyon precíz beszámoló kerül mindig a Képviselő-testület elé. A
megyei  szintű  számokhoz  is  viszonyítani  tudnak.  Megnyugtató,  hogy  annak
ellenére,  hogy  a  bűncselekmények  száma  emelkedett,  az  1000  lakosra  jutó
bűncselekmények száma Kunbaján kedvezőbb. A Rendőrőrsnek 7 települést kell
ellátnia csökkentett létszámmal. A károk megtérülési mutatója kedvezőtlenebb.
A  bűncselekményeket  nem  mindig  sikerül  bizonyítani.  A  nyomozási
eredménymutatójuk a megyében a legjobb, ehhez gratulál. 
Nagyon  örülnek  az  új  körzeti  megbízottnak,  Szilvási  Zsoltnak.  Képviselő-
testületi  ülésen  bemutatkozott,  határozott  egyéniség.  A  Képviselő-testület
támogatni  fogja.  A  kmb.  elmondta,  hogy  senkivel  sem kíván  kivételt  tenni.
Látszik, hogy feladatát nagy hivatástudattal és szeretettel akarja ellátni. 
A  Vagyonvédelmi  Alapítványra  van  rálátása,  nagyon  jól  működő  biztonsági
rendszer.
Gratulál  a precíz előterjesztéshez,  örül  a jó együttműködésnek. A Képviselő-
testület mindig pozitívan fog a rendőrséghez hozzáállni

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönetet  mond  a  Rendőrségnek  a
községben  végzett  munkájukért.  Javasolja,  hogy  a  beszámolót  a  Képviselő-
testület fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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48/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója 
a Rendőrkapitányság 2011. évi munkájáról.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  Baja
Városi  Rendőrkapitányság  beszámolóját  a  Rendőrkapitányság  2011.  évi
munkájáról, melyet a szóbeli kiegészítéssel együtt elfogadott.
A  Képviselő-testület  köszönetét  fejezi  ki  a  település  érdekében  kifejtett
lelkiismeretes és szolgálatkész munkáért.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: Az előző évek gyakorlatának megfelelően
havi  15.000,-  Ft-tal  támogatni  kívánja  az  Önkormányzat  a  körzeti  megbízott
munkáját  2012.  május  hónaptól.  Az  április  havi  támogatáshoz  a  Képviselő-
testület  utólagos  jóváhagyását  kéri.  Javasolja  a  Képviselő-testületnek
elfogadásra.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

49/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Körzeti megbízott támogatása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) a kunbajai körzeti megbízott feladatai ellátásának segítésére
havi 15.000.- Ft összegnek megfelelő üzemanyag költséget  állapít meg 2012.
május hónaptól kezdődően 2012. december 31-ig. 

A Képviselő-testület a 2012. április hónapban kifizetett 15.000.- Ft támogatás
összegét jóváhagyja.

A Képviselő-testület a támogatás összegét a 2012. évi költségvetésben biztosítja.

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt
értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Beszámoló a Határrendészet 2011. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Bácsalmási Határrendészeti Kirendeltség Vezetője

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  Schütz  István  r.  fhdgy-t,  a
Határrendészeti  Kirendeltség  képviselőjét,  és  felkéri  a  beszámoló
előterjesztésére.

Schütz István r. fhdgy, a Határrendészeti Kirendeltség képviselője: Köszöntötte
a jelenlévőket. A Határrendészeti Kirendeltség vezetője a mai ülésen nem tud
részt venni elfoglaltsága miatt.
Ezt  követően  röviden  ismertette  a  beszámolót  a  közmeghallgatáson
résztvevőkkel.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Véleménye  szerint  jó  a  kapcsolat  a
Határrendészeti Kirendeltséggel, igaz nem olyan szoros, mint a rendőrséggel.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az előző napirendhez hasonlóan kíván
hozzászólni  a napirendhez.  Számadatokkal alátámasztott  előterjesztést  kaptak.
Speciális  feladatokat  látnak  el.  A  migrációs  cselekmények  száma
megtöbbszöröződött, a büntető cselekmények 132 %-os növekedést mutatnak. A
helyszíni  bírságolás  30  %-kal  csökkent.  A  határrendészek  a  rendőrséggel
közösen látják el a feladatokat, ez naponta látható is. Nagyon lelkiismeretesen és
eredményesen végzik munkájukat.
A községben működő Polgárőr Egyesület nagyon lelkiismeretes munkát végez
Kovács  Mihály  vezetésével,  aki  ezért  kitüntetésben  részesült.  Társadalmi
munkában végzik a feladatukat a választópolgárok biztonsága érdekében.
Jó az együttműködés, bízik benne, hogy ez a jövőben is így marad.

Pálosi Jánosné képviselő: Egyetért Barnáné dr-ral. Gratulál a munkájukhoz, amit
végeztek. Amikor megjelenik a rendőrautó, mindenki „fél” de ezt jónak tartja.
Reméli, hogy lesz utánpótlás.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönetet  mond  a  Határrendészetnek  a
községben  végzett  munkájukért.  Javasolja,  hogy  a  beszámolót  a  Képviselő-
testület fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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50/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Határrendészet 2011. évi 
munkájáról.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
Határrendészet  2011.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót,  melyet  a  szóbeli
kiegészítéssel együtt elfogadott.
A  Képviselő-testület  köszönetét  fejezi  ki  a  település  érdekében  kifejtett
lelkiismeretes és szolgálatkész munkáért.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Beszámoló Kunbaja községben működő Egyesületek munkájáról, az 
     önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

                  

a./ A Bokréta Művelődés és Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  a  Bokréta  Művelődés  és
Hagyományőrző Egyesület  elnöke a  mai  ülésen  nem tud részt  venni,  felkéri
Tikviczki Jánosné egyesületi tagot a beszámoló előterjesztésére.

Tikviczki Jánosné a Bokréta Egyesület tagja: Jövő hónapban lesz 10 éves az
Egyesületük. A szerbiai Pacsérral tartanak fenn jó kapcsolatot. Sok rendezvényt
tartanak. Szeretnék továbbra is ápolni a hagyományokat,  és megünnepelni az
egyesület  10  éves  évfordulóját,  de  nincs  pénzük és  az  önkormányzattól  sem
kaptak az idén támogatást. 

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megszólítva  érzi  magát.  2012.  évben  az
egyesületek  még  nem  kaptak  támogatást.  2011-ben  fizették  ki  a  2010.  évi
támogatásokat. Amint lehetőség lesz rá, kifizetik az elmaradt támogatást. Azt az
elvet  vallja,  hogy vagy minden egyesület  kapja  meg a  támogatást,  vagy egy
egyik sem. A nyár folyamán szeretnék kifizetni a támogatásokat.  Felajánlottuk
a  segítségünket  pályázatíráshoz  támogatási  forrás  megszerzése  érdekében,

7



rendezvények  lebonyolításához.  A  segítséget  tőle  nem  kértek.  Még  nincs
pályázati eredmény. Szűkös kereteik ellenére működnek, köszönet érte.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Itt  élünk, mindannyian ismerjük az
Egyesület  életét.  Lelkes  összetartozás  jellemzi  őket.  Megemlékeznek  egymás
névnapjairól  is.  Itt  hagyományőrzés  folyik.  A  szüreti  hívogató  látványos
rendezvényük.  A hagyományokat  ápolják,  fenntartják.  Keresni  kell  a  forrást,
hogy  a  10  éves  évfordulót  meg  tudják  ünnepelni.  Falusi  összefogással,
önkormányzati  támogatással  megvalósítható.  A Felső-Bácska  Vidékfejlesztési
Egyesület  elnökségének  tagja,  akik  bírálják  a  pályázatokat,  és  a  pályázat
támogatásban részesült. Gratulál az éves munkájukhoz.

Tikviczki Jánosné a Bokréta Egyesület tagja: Köszönjük a támogatást.

Szabó Erika képviselő: Megerősíti, hogy a Bokréta Egyesülettel jó a kapcsolat.
A „Szivárvány” Szociális Szolgáltató Központban továbbra is van helyük. Az
Egyesületeket  a  Szivárvány  teremhasználattal,  stb.  támogatja.  Szeretné,  ha
továbbra  is  jó  lenne  az  együttműködés.  Több  közös  programot  igyekeznek
szervezni.

Franzné Lakner Éva polgármester: Megköszöni a Bokréta Egyesület munkáját. 
Javasolja,  hogy  a  Bokréta  Művelődés  és  Hagyományőrző  Egyesület
beszámolóját  a  Képviselő-testület  fogadja  el,  határozatban  köszönjék  meg  a
munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

51/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
A Bokréta Művelődés és Hagyományőrző 
Egyesület beszámolója

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Bokréta
Művelődés  és  Hagyományőrző  Egyesület  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddigi munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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b./ A Három Generáció Kunbajáért Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Bejelenti személyes érintettségét, szavazati
jogával  élni  kíván  a  személyes  érintettség  miatti  döntésből  való  kizáráskor,
valamint a Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2011. évi munkájáról szóló
beszámoló elfogadásakor is, vagyis mindkét esetben. 

Aki egyetért azzal,  hogy személyét egyik esetben se zárják ki a szavazásból,
kézfeltartással szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

52/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Franzné Lakner Éva polgármester
döntéshozatalból történő kizárása.

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  személyes  érintettség
miatt  –  nem  zárja  ki  Franzné  Lakner  Éva  polgármestert  sem  a  személyes
érintettség miatti döntésből való kizárással kapcsolatos döntéshozatalból, sem a
Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2011. évi munkájáról szóló beszámoló
elfogadásával kapcsolatos döntéshozatalból.

Határidő: azonnal
Felelős: Képviselő-testület

Szabó  Erika  képviselő: Bejelenti  személyes  érintettségét,  de  élni  szeretne
szavazati jogával mindkét esetben. Szavazni kíván a személyes érintettség miatti
döntésből való kizáráskor, valamint a Három Generáció Kunbajáért Egyesület
2011. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásakor is, vagyis mindkét esetben.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Aki  egyetért  azzal,  hogy  Szabó  Erika
képviselőt egyik esetben se zárják ki a szavazásból, kézfeltartással szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

53/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Szabó Erika képviselő
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döntéshozatalból történő kizárása.

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  személyes  érintettség
miatt – nem zárja ki Szabó Erika képviselőt sem a személyes érintettség miatti
döntésből való kizárással kapcsolatos döntéshozatalból, sem a Három Generáció
Kunbajáért  Egyesület  2011.  évi  munkájáról  szóló  beszámoló  elfogadásával
kapcsolatos döntéshozatalból.

Határidő: azonnal
Felelős: Képviselő-testület

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Személyes  érintettsége  miatt  felkéri  Vén
Jánosné egyesületi tagot a beszámoló ismertetésére.

Vén Jánosné egyesületi tag: Ismerteti a jelenlévőkkel az Egyesület beszámolóját.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az egyesület hány fővel működik?

Franzné Lakner Éva polgármester: 15 fővel működnek.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő:  Az egyesület  nem régóta működik.
Furcsa, hogy az egyesületnek a polgármester az elnöke. A polgármesternek át
kellene adni a vezetést, mert a többi egyesület úgy érezheti, hogy méltánytalan
ez  a  helyzet.  Pozitívan  értékelendők  a  színvonalas  rendezvények.  Sok
rendezvényük  kapcsolódik  az  iskolához,  az  óvodához,  a  művelődési  házhoz,
vannak átfedések.  Át kellene gondolni  ezt  a rendezvény kavalkádot.  Községi
tervet kellene készíteni. Gratulál a munkájukhoz. Ha a lakosságot meg tudják
mozgatni, az előnyükre válik.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ismét megszólítva érzi magát. Nem gondolja,
hogy le kellene mondania az elnöki tisztségéről. Más településen is előfordul,
hogy a polgármester egyesületi  elnök is. A két feladatot különválasztja.  Nem
részesíti előnyben a Három Generáció Kunbajáért Egyesületet.

Szabó  Erika  képviselő: Tagja  az  egyesületnek.  Semmivel  sem  kapnak  több
támogatást,  mint  a  többi  egyesület.  A  polgármester  és  több  tag  is  többször
zsebbe nyúl egy-egy rendezvény alkalmával. Plusz előnyöket nem élveznek. A
községi  rendezvényekkel  kapcsolatban  egyeztetnek  a  művelődési  házzal,
kiplakátolják, hogy ne legyen ütközés, együtt tudjanak dolgozni.

Vén Jánosné a Három Generáció Kunbajáért Egyesület tagja: Úgy érzi,  hogy
nincs  átfedés.  Hiánypótlásként  jöttek  létre.  A  kezdetekben  nem  volt  olyan
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intézmény,  aki  befogadta  volna  őket.  Segíteni  kívánnak  az  intézményeknek.
Melyik  intézmény  tudja  úgy  összefogni  az  embereket  mint  ők?  Jó  példa  a
karácsonyi  mise,  a  mise  végén teával  fogadták a  résztvevőket,  mindezt  saját
költségükön. Az egyesület munkája miatt más, mint a többi. 

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a Három
Generáció Kunbajáért Egyesület 2011. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja
el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

54/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Három Generáció Kunbajáért 
Egyesület 2011. évi munkájáról

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Három
Generáció Kunbajáért Egyesület 2011. évi munkájáról szóló beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

c./ Német Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  Nagy  István az  Egyesület  elnöke
beteg, nem tud jelen lenni az ülésen, felkéri Szűcsné Kiss Anikó Zsuzsannát, a
Német Hagyományőrző Egyesület tagját a beszámoló előterjesztésére.

Szűcsné  Kiss  Anikó  Zsuzsanna  a  Német  Hagyományőrző  Egyesület  tagja:
Ismertette az Egyesület beszámolóját a jelenlévőkkel. 

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Minden  Egyesülettől  írásos
beszámolót kaptak, a Német Hagyományőrző Egyesülettől miért nem? 

Franzné Lakner Éva polgármester: Az elnök úr beteg, a beszámolóját a tegnapi
napon juttatta el a Polgármesteri Hivatalba.

11



Vén  Jánosné: A  Mozgáskorlátozottak  Egyesületénél  van  elegendő  hely.
Javasolja, hogy társuljanak, ott a Német Hagyományőrző Egyesület tárgyait ki
lehetne állítani.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a Német
Hagyományőrző Egyesület 2011. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja el,
határozatban köszönjék meg munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

55/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Német Hagyományőrző Egyesület
2011. évi munkájáról

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Német
Hagyományőrző  Egyesület  2011.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

d./ A Nyugdíjasok Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Szabó  Lászlót  a  Nyugdíjasok
Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Szabó  László  az  Egyesület  elnöke: 20  éves  az  Egyesület,  dolgoznak.  A
beszámolóban tömören minden leírt, várja a kérdéseket, hozzászólásokat.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Mindannyian  ismerik  a
tevékenységüket. A Nyugdíjas Egyesülettel szorosan együttműködve működnek.
Szép a 20 év. Nincs olyan rendezvény, ahol ne venne részt az énekkar. Szép
színfoltjai  a  rendezvénynek.  Jó  a  kapcsolatuk  a  környező  települések
egyesületeivel  is.  Személyes kapcsolatokat is kialakítottak Örül,  hogy javul a
településen az egyesületek kapcsolata. Gratulál a munkájukhoz.
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Vén Jánosné: Pályázati pénzből oldják meg a rendezvényeket.  Sok pályázatot
benyújtanak. Június 30-ig meg kellene kapniuk az önkormányzati támogatást,
mert ha nem, elbukják a pályázati támogatást.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ismét megszólítva érzi magát. Jelenleg nincs
pénz.  Amint  lesz,  az  egyesületek  megkapják  a  nekik  járó  támogatást.  Az
önkormányzatra is igaz,  ami a családokra. Mérlegelni  kell,  hogy mikor, mire
fordítanak pénzt.
Megköszöni  az  Egyesület  munkáját.  Javasolja,  hogy  a  Nyugdíjasok
Egészségmegőrző  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  tájékoztatót  a
Képviselő-testület fogadja el, határozatban köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

56/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Nyugdíjasok Egészségmegőrző 
Kunbajai Egyesülete munkájáról 

A Képviselőtestület  az előterjesztéssel  megegyezően elfogadja a Nyugdíjasok
Egészségmegőrző  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

e./ A Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke     

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Felkéri Szabó Lászlót a Mozgáskorlátozottak
Kunbajai Egyesülete elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Szabó László az Egyesület elnöke: Az Egyesületük saját épülettel rendelkezik.
12  millió  Ft-ot  fektettek  bele.  1-2  héten  belül  megoldódik  a  festés.  Minden
lehetőséget  kihasználnak,  pályáznak. Épületük egy része a hagyományőrzésre
rendezkedett be. Sok faluban van falutörténeti kiállítás, szeretnék, ha itt is lenne.
Az egyesületi tagok jól érzik magukat az épületben. Van egy berendezett épület,
az udvari részt is rendbe kívánják hozni. Minden segítséget szívesen vesznek.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester:  Javasolja,  hogy  a  Mozgáskorlátozottak
Kunbajai Egyesülete munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testület fogadja
el, határozatban köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

57/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Mozgáskorlátozottak Kunbajai 
Egyesülete munkájáról 

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a
Mozgáskorlátozottak  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

f./ Polgárőr Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke     

Franzné Lakner Éva polgármester: Elmondja, hogy a Polgárőr Egyesület nem
küldött  beszámolót,  nem képviselteti  magát.  Javasolja,  hogy a  jelenlévők ezt
vegyék tudomásul.

Jelenlévők  a  polgármester  által  elhangzottakat  egyhangúan,  határozathozatal
nélkül tudomásul vették.

g./ Sportegyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke     

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  Nagy  István az  Egyesület  elnöke
beteg,  nem  tud  jelen  lenni  az  ülésen,  felkéri  Vér  Mártont,  a  Kunbajai
Sportegyesület tagját a beszámoló előterjesztésére.

Vér  Márton  a  Kunbajai  Sportegyesület  tagja: Ismertette  az  Egyesület
beszámolóját a jelenlévőkkel. 
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Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Sajnálja, hogy elnök úr nem tud részt
venni a közmeghallgatáson. Köszöni a tájékoztatást. A Sportegyesület keretein
belül  3  kemény  szakosztály  működik.  Tragédia,  hogy  Hebők  Antalt
elveszítettük,  ő  anyagilag  is  és  munkájával  is  segítette  a  Sportegyesületet.
Ismerjék el munkáját halála ellenére is.
Több ember neve elhangzott a focinál, az asztalitenisznél, a csúszókorongnál.
Ezeket az embereket a sport szeretete hozza össze, a település hírnevét öregbítik.
A Centrál-Mentál  Kft  és  a  HIBRO Kft  dolgozói  is  a  Sportegyesület  részére
ajánlották fel az adó 1 %-át.
Köszöni az Egyesületnek és a sportembereknek, Kern Istvánnak, Vér Mártonnak
Varga Mihálynak, Szalai Tibornak és Pásztor Ferencnek a munkájukat.

Szabó  Erika  képviselő: A  futball-utánpótlás  nevelés  kapcsán  köszöni  Varga
Mihály, Pásztor Ferenc, Szalai Tibor munkáját. Látja a csapatokat edzeni. Nehéz
a gyerekekkel foglalkozni. Sok sikert kíván nekik a továbbiakban is.

Havasi Sándorné BKTT tagintézmény vezető: Megköszöni a Sportegyesületnek
azt a tevékenységet, amivel az iskolát kisegíti. Sajnos iskolai foci, asztalitenisz
nincs. A Sportegyesület foglalkozik a gyerekekkel. A lehetőség adott a gyerekek
részére  általuk.  Köszöni,  ha  lehetőséget  biztosítanak  edzőmeccsekre.  Az
Önkormányzatnak a szállításért mond köszönetet.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a
Kunbajai  Sportegyesület  2011.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót  fogadja  el,
határozatban köszönjék meg munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

58/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Kunbajai Sport Egyesület 
munkájáról

A  Képviselő-testület  az  előterjesztéssel  egyezően  elfogadja  a  Kunbajai
Sportegyesület beszámolóját és megköszöni eddigi munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Beszámoló az Integrált Közösségi Színtér 2011. évi munkájáról.
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     Előterjesztő: Simonné Nógrádi Mária kulturális szervező

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Felkérte Simonné Nógrádi Mária kulturális
szervezőt, hogy az IKSZT beszámolóját terjessze elő.

Simonné Nógrádi Mária kulturális szervező: Köszöntötte a megjelenteket, majd
ismertette az IKSZT munkájáról készült beszámolót.
Az  előző  napirendek  egyikénél  Barnáné  dr.  képviselő  asszony  részéről
elhangzott,  hogy  községi  tervet  kellene  készíteni.  A  kulturális  élet
koncepciójának  kialakítása  jó  ötlet.  Sajnálja,  hogy  nem  készült  el.  Olyan
programokra gondol, ami megmozgatja a lakosságot.

Szabó  Erika  képviselő: Voltak  és  vannak  elképzelések.  Hamarosan  vége  a
tanévnek. Augusztusban szeretnének programtervet készíteni, hogy ne legyenek
átfedések.  A  nyári  programtervek  már  elkészültek.  Erre  történtek  már
egyeztetések.  A  felhívásokat  közzé  szokták  tenni.  Össze  lehet  fogni  és  a
feladatokat  szétosztani.  Le  kell  ülni  az  intézményvezetőknek,  az  egyesületek
vezetőinek, és össze lehet állítani a tervet.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Simonné  megpróbálta  kiemelni  a
fontos célokat. Mindenképpen szükséges egy éves közművelődési terv az éves
rendezvényekre.  A Kulturális Bizottság,  az intézményvezetők,  az egyesületek
elnökei  összeállíthatnák  ezt  a  tervet.  Sok  esetben  átfedések  vannak  a
rendezvények között. Valamilyen rendszerben kell tartani a rendezvényeket, és
akkor eredményesebben lehetne megvalósítani is.  Az IKSZT-re a pályázat az
előző Képviselő-testület és polgármester idején került  beadásra. A beruházást
záró  rendezvényre  meg  kellett  volna  hívni  az  előző  polgármestert,  Halász
Istvánt.
Az  IKSZT mindkét  dolgozója  felkészült  szakemberként  irányítja  a  kulturális
életet régóta. Jó kezekben lesz az intézmény működtetése. Ez az IKSZT betölti
azt a szerepet, amiért létrehozták. Köszöni a munkájukat.

Franzné Lakner  Éva polgármester: A pályázat  valóban 2008-2009-ben került
benyújtásra, de a megvalósítás már ehhez a Képviselő-testülethez kötődik, a 36
millió  forintot  ennek  a  vezetőségnek  kellett  előteremteni,  és  a  projektet
előfinanszírozni.

Havasi Sándor: Örül, hogy a pályázat nyertes lett. Érvényes szerződés keretében
beszerezte  az  IKSZT-nek  a  szükséges  informatikai  eszközöket.  Az
önkormányzat a szerződést semmisnek tekintette. Ezzel milliós kár érte, ezért
polgári per van folyamatban. Minősíthetetlen, ahogy kizárták a vállalkozását a
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helyi pályázatból. Ezek az eszközök eladhatatlanok. Ez minősíthetetlen a helyi
vezetés részéről.
A falu használja örömmel az IKSZT informatikai eszközeit.

Franzné Lakner  Éva polgármester: Polgári  per  van folyamatban.  Tímár Judit
volt a pályázat felelőse. Ezt nem itt kell megvitatni, A bíróságon majd döntenek
az ügyben.

Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény-vezető: Az  egyesületek  vezetői  közül
többen jelen vannak.  A közművelődési  tervvel  kapcsolatosan  évekkel  ezelőtt
voltak egyeztetések, 2010-ben is egyeztettek. 2011-ben ez elmaradt az új felállás
miatt. Évekig csinálták, és működött. Nincs akadálya az egyeztetésnek, tudják
koordinálni a közművelődést.

Kern István: Mi van a piros TOYOTÁ-val?

Franzné Lakner Éva polgármester: Tavaly balesetezett Budapesten. Sokáig állt,
várták a rendőrségi jegyzőkönyvet. Sajnos a sofőr hibázott. Jelenleg javítás alatt
van. Újból szeretnék használni.

Kern  István: Köszöni  az  asztalitenisz  támogatását.  Köszönetet  mond  a
Közösségi Ház dolgozóinak, Simonnénak és Szabónénak is.
 
Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
Integrált Közösségi Színtér 2011. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja el,
határozatban köszönjék meg munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

59/2012.(V.31.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló az Integrált Közösségi Színtér 
2011. évi munkájáról.

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  az  Integrált
Közösségi Színtér 2011. évi munkájáról szóló beszámolót, és megköszöni eddig
végzett munkájukat.
Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :
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6./ Bejelentések 

Franzné Lakner Éva polgármester: A napirendi ponthoz nincs bejelentése. 

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./ Egyebek.

Balassa József: Megnézte az újonnan kialakított  kertészetet.  A bekerített  rész
szép, de a többi részen méteres vadkender van.

Franzné Lakner Éva polgármester: A területet megtárcsázzák, jelenleg telepítés
előtt van a terület.
 
Miután  több  napirendi  pont  nem  volt,  a  polgármester  megköszönte  a
jelenlévőknek  a  megjelenést,  és  a  Képviselő-testület  közmeghallgatással
egybekötött ülését 1905 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Barnáné dr. Jámbor Dominika
képviselő
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